
Entrevista a Joan Batallé 

Representant dels alumnes al Consell Escolar 
 

 
 

 

Hola Joan! 

Som alumnes de 2nD d’ ESO i estem fent entrevistes a la gent de l’institut. Hem fet 

diverses entrevistes però ens faltava una entrevista a algun alumne i hem pensat que, 

per començar, estaria bé entrevistar els nostres representants al Consell Escolar. 

Ens respondràs totes les preguntes? 

Ho intentarem... 
 

Doncs comencem.... Quin curs fas? 

Tercer  

Quina és la feina dels representants dels alumnes de l’institut? 

Dir l’opinió de tots el alumnes intentant de ser el màxim d’objectiu possible, per 

millorar les condicions dels alumnes, i fer tot el que estigui a les nostres mans.  



 

Com es tria el representant? 

Primer es presenten els representants i després mitjançant unes eleccions se’n trien 

tres.  
 

Per què et vas voler presentar a les eleccions? 

Jo no m’hi vaig presentar ben bé...m'ho van oferir, perquè faltava un candidat i jo vaig 

pensar que seria interessant i vaig dir que sí. 
 

Per quan temps dura aquest càrrec? 

 Quatre anys  
 

Que és el Consell Escolar i qui estar representat al Consell Escolar? 

El Consell Escolar és una assemblea que es normalment es fa una vegada al trimestre i 

s’hi parla de tots el fets que tenen importància a l’institut. S’hi representen els 

professors, l’Ajuntament de Salt amb un regidor, els alumnes i els pares. I el màxim 

responsable d’aquest Consell Escolar és el Director. 
 

Quins temes s'hi tracten? 

Tots el temes que siguin importants per l'institut, com ara... el nou institut se n’ha 

parlat molt, del que faltaria del que no faltaria, de per exemple del nom de l'institut, 

d’alumnes de mal comportament, se’ls obre expedient i es debat què és farà amb ells, 

etc... 

 
 

Com es fa per passar la informació a la resta d’alumnes de l’institut? 

L’Ismael, el senyor secretari, fa una acta que en aquesta acta s’hi posa tot el que s’ha 

dit, totes les intervencions de la gent que ha parlat i després aquesta acta es passa en 

el següent Consell Escolar i, per majoria absoluta, s’aprova i si no s’hi estar d’acord no 

s’aprova. Després aquesta informació es demana o alguna cosa es pot veure. 

Per explicar-ho després es convoquen reunions de delegats. 
 

 

 

Com ets sents en una reunió on hi ha tants professors, pares, polítics...? Està bé? 

Aquesta és “xunga” (riuen) Bé! Tampoc és que sigui una cosa que és molt, molt que 

diguis... no t’hi sents pressionat ni res perquè, si has de parlar, parles i si no... a 

vegades és millor el que es calla que no pas el que es diu. 
 



Creus que és interessant que altres alumnes visquin aquesta experiència de ser 

representant dels alumnes? 

Sí, sempre es bo, sempre és bo allò de sentir que tens una mica el poder, però això de 

tenir el poder comporta unes responsabilitats perquè tu has d’intentar tenir el 

caràcter més objectiu perquè afavoreixi a tots els alumnes però, és clar, no sempre es 

pot tenir perquè sempre influeix una mica la teva opinió que no pas la dels altres, però, 

bé, ho intento.    
 

 

Què és el que més t’agrada de l’institut? 

Vàries coses. 

 
 

Què és el que menys t’agrada? 

La xapa metàl·lica amb la que ens han recobert les finestres.  Bé, una sèrie de coses... 

que hi ha gent que embruta el pati, bé estem pendents de posar papereres, però crec 

que és un comportament molt incívic! 

 
 

Què creus que podem fer els alumnes per millorar l’institut? 

Doncs el que he dit abans, intentar de no embrutar l’institut perquè, clar,  després 

donem una mala imatge i això ens perjudica. Nosaltres no volem que diguin “oh! aquells 

del Vallvera són uns porcs”, nosaltres volem que diguin “aquells del Vallvera són bons 

alumnes, són nets” 
  

 

Explica’ns un desig per tota la gent de l’institut? 

Que ningú no hagi de repetir.  

Moltes gràcies, Joan! 


